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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z doniesieniami o trudnej sytuacji finansowej œrodowiskowych domów samopomocy, na

przyk³ad w placówkach tego typu w Kêtach, Jordanowie, Wadowicach, Suchej Beskidzkiej (wojewódz-
two ma³opolskie), zwracam siê do Pani Minister z pytaniem, jaki jest plan ministerstwa w zakresie po-
prawy warunków funkcjonowania œrodowiskowych domów samopomocy.

Zdajê sobie sprawê z sytuacji, w jakiej znajduje siê bud¿et pañstwa, a tak¿e z problemów, z jakimi
borykaj¹ siê samorz¹dy w zakresie pomocy spo³ecznej, s¹dzê jednak, ¿e mimo tych wszystkich k³opo-
tów sprawa jest powa¿na i wymaga wsparcia ze strony pañstwa.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




